
Protokół Nr XIX/08
z obrad XIX zwyczajnej sesji Rady Gminy Przywidz

 w dniu 28 sierpnia 2008r.

Przewodnicząca Rady Gminy Przywidz – Pani Krystyna Podgórska otworzyła obrady XIX 
zwyczajnej sesji Rady Gminy Przywidz, stwierdzając na podstawie listy obecności prawomocność 
obrad. 
Przywitała gości zaproszonych, radnych, sołtysów, pracowników Urzędu Gminy,. 
Radnych obecnych było 13. 
Radni nieobecni:  Piotr Huniewicz, Dariusz Stasiak 
Sesję rozpoczęto o godzinie 16-tej . w Gminnym Ośrodku Kultury w Przywidzu, a zakończono o 
godz. 17.30.
Pani Krystyna Podgórska – przedstawiła porządek obrad:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Sprawy regulaminowe:

a) zatwierdzenie porządku obrad.
b) przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Gminy.

3. Informacja Wójta Gminy Przywidz z działalności i realizacji podjętych uchwał 
w okresie międzysesyjnym.

4.   Interpelacje radnych.
      5. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawach:

1) zmiany uchwały Nr V/35/2007 Rady Gminy Przywidz z dnia 28 lutego 2007 roku w sprawie 
zatwierdzenia Statutu Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Przywidzu,
2) zatwierdzenia regulaminu działania Rady Społecznej przy Gminnym Zakładzie Opieki 
Zdrowotnej w Przywidzu,
3) zatwierdzenia i przystąpienia do realizacji projektu systemowego „Program Aktywizacji 
Społeczno- Zawodowej Bezrobotnych w Gminie Przywidz” w ramach Programu Operacyjnego 
Kapitał Ludzki 2007-2013,
4) wyrażenia zgody na wypowiedzenie porozumienia Kierownika Urzędu Rejonowego w Gdańsku 
oraz Rady Gminy Przywidz z dnia 25 sierpnia 1993 roku,
5) przyjęcia przez Gminę powierzanego przez Powiat Gdański zadania w zakresie budowy chodnika 
wzdłuż drogi powiatowej Nr 1933G Przywidz- Egiertowo w miejscowości Przywidz,
6) sprzedaży, zamiany nieruchomości wchodzących w skład gminnego zasobu nieruchomości 
działek w celu regulacji prawnej przebiegu drogi gminnej oraz poprawienia warunków 
zagospodarowania nieruchomości przyległej,
7) sprzedaży nieruchomości wchodzących w skład gminnego zasobu nieruchomości położonych w 
obrębie Piekło Górne,
8)  sprzedaży nieruchomości wchodzących w skład gminnego zasobu nieruchomości położonych w 
obrębie Klonowo Górne,
9)  sprzedaży nieruchomości wchodzących w skład gminnego zasobu nieruchomości położonych 
w obrębie Pomlewo,
10)  sprzedaży nieruchomości wchodzących w skład gminnego zasobu nieruchomości położonych w 
obrębie Trzepowo 
11) zmiany budżetu Gminy Przywidz na 2008 rok.

     6) Zapytania i wnioski mieszkańców Gminy Przywidz.
     7)   Wnioski i oświadczenia radnych,

8) Zakończenie obrad.
Radni nie wnieśli uwag do w/w porządku obrad.

ad.2.b Przewodnicząca Rady Gminy – żadne uwagi nie zostały wniesione na piśmie ani na 
posiedzeniach komisji Rady, a więc protokół z ostatniej sesji Rady Gminy został przyjęty bez uwag.

ad.3. Wójt Gminy – przedstawiła informację  z działalności i realizacji podjętych uchwał  w okresie 
międzysesyjnym. ( w zał.)



Do w/w informacji pytań nie zgłoszono .

ad.4. Interpelacje radnych
Radny Jerzy Jusiak -  wypowiedział się odnośnie placu zabaw. Zauważył, iż wiele placów 
zabaw jest zaniedbanych. Postulował o ustanowienie opiekuna placów zabaw. Proponował, 
przeniesienie placów zabaw zaniedbanych w inne miejsca, tam gdzie mieszkańcy będą dbać. 
Boisko w Klonowie Dolnym jest zaniedbane. Ustanowić opiekuna.

2) odnośnie boiska gminnego – co dalej będziemy z nim robić.?
Wójt Gminy -  odnośnie placów zabaw – została podjęta uchwała, która upoważnia  wójta do 
przekazania w użyczenie sołectwom,   mienia gminnego tj. boisk, placów zabaw.  Trwają rozmowy 
z p. Formelą, odnośnie przekazania  placu zabaw na ulicy Jesionowej. 
Jeśli chodzi o plac  na ulicy Topolowej, to powstał on z inicjatywy min. Urzędu Gminy i wędkarzy 
działających w Gminie Przywidz. 
Sprawa boiska w Klonowie Dolnym-podjęliśmy działania uchwałę o przekazaniu boiska sołectwu. 
Następną sprawą, którą poruszył p. radny jest boisko gminne w Przywidzu. Po wspólnych 
konsultacjach  z p. Jusiakiem, wytyczono  szereg zadań do realizacji związanych z boiskiem. 10 
września spotka się Rada ds. Sportu w tej sprawie.
Przewodnicząca Rady Gminy -   odczytała interpelacje radnej Mirosławy Rogowskiej . ( w zał.)

ad.5. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawach:
1) Przewodnicząca Rady Gminy -  odczytała uchwałę w sprawie zmiany uchwały Nr V/35/2007 
Rady Gminy Przywidz z dnia 28 lutego 2007 roku w sprawie zatwierdzenia Statutu Gminnego 
Zakładu Opieki Zdrowotnej w Przywidzu.
Za zgodą radnych Przewodnicząca nie odczytywała podstaw prawnych.
Radni uwag do w/w uchwały nie wnieśli.
Głosowanie:
za- 11
przeciw-1
wstrzymujący 1
Pani Krystyna Podgórska -  stwierdzam, że Rada Gminy przyjęła  w/w uchwałę. ( uchwała Nr 
XIX/170/08 w zał.)

2) Przewodnicząca Rady Gminy -  przedstawiła uchwałę w sprawie zatwierdzenia regulaminu 
działania Rady Społecznej Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Przywidzu.
Radny Marian Sikora -  w §10 pkt 4 regulaminu jest zapis „ na wniosek przynajmniej 3 członków 
Rady Społecznej, Przewodniczący może zarządzić głosowanie tajne”. Nie podoba mi się ten zapis. 
Głosowanie powinno być jawne.
Pani Krystyna Podgórska – stwierdziła, że ma prawo,  ten zapis Panu się nie podobać., takie są 
zasady demokracji.
Przewodniczący komisji społecznej – p. Jerzy Migas – przedstawił pozytywną opinię komisji do 
w/w uchwały.
Przewodnicząca Rady Gminy -  poddała pod głosowanie w/w uchwałę.
W wyniku głosowania przy 11 głosach „za”, 1 głosie „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym”, radni 
przyjęli w/w uchwałę. ( uchwała Nr XIX/171/2008 w zał.)
Radca prawny -  uwaga p. radnego Sikory jest sprzeczna  z ideą pracy Rady. Chodzi o to, aby dać 
członkom swobodę nieograniczonego głosowania. Głosowanie tajne pozwala na pełną i nie 
skrępowaną wypowiedź.

3) Pani Krystyna Podgórska -  odczytała uchwałę w sprawie zatwierdzenia i przystąpienia do 
realizacji projektu systemowego „Program Aktywizacji Społeczno-Zawodowej Bezrobotnych w 
Gminie Przywidz” w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007-2013.
Pani Teresa Baski – Kierownik GOPS -  w wyjaśnieniu powiedziała, że GOPS przystępuje do 



realizacji projektów systemowych  pn. „Program Aktywizacji Społeczno – Zawodowej 
Bezrobotnych w Gminie Przywidz.” Wniosek został pozytywnie zweryfikowany pod względem 
formalnym Uchwała Rady jest wymogiem, która stanowi załącznik do podpisania umowy o 
dofinansowanie projektu.
Radna Mirosława Rogowska -  czego ten projekt dotyczy?
Pani T. Baski – min. będą szkolenia bezpłatne.
Wójt Gminy –  program dotyczy  4 osób bezrobotnych w Gminie Przywidz. Dzięki niemu będzie 
możliwość przywrócenia tych osób do normalnego życia i funkcjonowania. Odbędą się  szkolenia, 
warsztaty i specjalne szkolenia. Bezrobotni będą mogli skorzystać z porad psychologa
Radny Sławomir Plichta -  czy będzie można z tego programu skorzystać z kursu prawo jazdy?
Pani T. Baski -  tak.
Innych uwag nie wniesiono.
Opinia komisji społecznej do w/w uchwały była pozytywna.
Przewodnicząca Rady Gminy -  poddała pod głosowanie w/w uchwałę.
Przy 13 głosach „za”, radni przyjęli w/w uchwałę. ( w zał. uchwała Nr XIX/172/2008).

4) Przewodnicząca Rady Gminy -  odczytała uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 
wypowiedzenie porozumienia Kierownika Urzędu Rejonowego w Gdańsku oraz Rady Gminy 
Przywidz z dnia 25 sierpnia 1993 roku.
Wójt Gminy -  przepis jest martwy. W związku z przejęciem przez starostę wszystkich zadań z 
zakresu administracji rządowej powierzonych do prowadzenia wcześniej przez gminę, zasadnym 
jest przekazanie również spraw z zakresu ochrony gruntów rolnych .
Pytań radni nie zgłosili.
Opinia Komisji społecznej i komisji gospodarczej do w/w uchwały była pozytywna.
Przewodnicząca Rady Gminy -  poddała pod głosowanie w/w uchwałę.
Głosowanie
Przy 13 głosach „za”, radni przyjęli w/w uchwałę. ( w zał. uchwała Nr XIX/173/2008).

5) Przewodnicząca Rady Gminy – odczytała uchwałę w sprawie przyjęcia przez Gminę 
powierzanego zadania w zakresie budowy chodnika wzdłuż drogi powiatowej Nr 1933G Przywidz 
– Egiertowo w miejscowości Przywidz.
Wójt Gminy -  w uzasadnieniu do uchwały powiedziała, że inwestycja będzie współfinansowana 
przez Powiat Gdański w formie dotacji celowej do kwoty 50 tys. zł. Gmina Przywidz również 
dokłada 50 tys. zł. Powiat nie jest zainteresowany prowadzeniem zadania, dlatego to zadanie 
scedowano na Gminę Przywidz. 
Opinie komisji gospodarczej i społecznej do w/w uchwały były pozytywne.
Glosowanie
Przy 13 głosach „za” radni przyjęli w/w uchwałę. ( w zał. uchwała Nr XIX/ 174/2008).

6) Pani Krystyna Podgórska -  przedstawiła uchwałę w sprawie sprzedaży, zamiany nieruchomości 
wchodzących w skład gminnego zasobu nieruchomości działek w celu regulacji prawnej przebiegu 
drogi gminnej oraz poprawienia warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej.
Radni uwag nie wnieśli.
Pan Jerzy Jusiak -  przedstawił pozytywną opinie komisji gospodarczej do w/w uchwały.
Głosowanie:
za – 13 głosów.
Przewodnicząca Rady Gminy -  stwierdzam, że Rada Gminy przyjęła w/w uchwałę do realizacji. 
( w zał. uchwała Nr XIX/175/2008)

7) Przewodnicząca Rady Gminy -   odczytała uchwałę  w sprawie sprzedaży nieruchomości 
wchodzących w skład  gminnego zasobu nieruchomości położonych w obrębie Piekło Górne.
Radni uwag nie wnieśli.



Przewodniczący Komisji Gospodarczej  - powiedział, że komisja zaopiniowała projekt w/w 
uchwały pozytywnie , przy 1 głosie wstrzymującym. 
Pani Krystyna Podgórska -  poddała pod głosowanie w/w uchwałę
Głosowanie
12-za
1- wstrzymujący.
Przewodnicząca Rady Gminy -  stwierdzam, że Rada Gminy przyjęła w/w uchwałę do realizacji. 
( w zał. uchwała Nr XIX/176/2008).

8) Przewodnicząca Rady Gminy -  odczytała uchwałę  w sprawie sprzedaży nieruchomości 
wchodzących w skład gminnego zasobu nieruchomości położonych w obrębie Klonowo Górne.
Wójt Gminy – temat sprzedaży nieruchomości wywołał wczoraj na komisji wiele kontrowersji i 
pytań. Nieruchomość zakupiono w ubr. od Mleczarni Maćkowy . Na dzień dzisiejszy nie ma żadnej 
informacji o powstaniu Stowarzyszenia. W międzyczasie powstała  świetlica w Nowej Wsi 
Przywidzkiej, o czym wcześniej Państwo byli informowani. Świetlica ma instruktora i gmina 
ponosi koszty związane z utrzymaniem świetlicy. Dzieci i mieszkańcy z okolicznych wiosek mogą 
korzystać z tej świetlicy. Myślę, że część środków pochodzących ze sprzedaży można będzie 
przeznaczyć na modernizację boiska czy innych zadań, oczywiście przy akceptacji Rady Gminy, ale 
najpierw muszą być znane realne potrzeby sołectw.
Pytań radni nie zgłosili.
Przewodniczący Komisji Gospodarczej  - powiedział, że komisja zaopiniowała projekt w/w 
uchwały pozytywnie , przy 1 głosie wstrzymującym i 1 przeciw .
Pani Krystyna Podgórska -  poddała pod głosowanie w/w uchwałę
Głosowanie
11-za
2- przeciw 
Przewodnicząca Rady Gminy -  stwierdzam, że Rada Gminy przyjęła w/w uchwałę do realizacji. 
( w zał. uchwała Nr XIX/177/2008). 

9) Przewodnicząca Rady Gminy -  odczytała uchwałę  w sprawie sprzedaży nieruchomości 
wchodzących w skład gminnego zasobu nieruchomości położonych w obrębie Pomlewo.
Radni uwag nie wnieśli.
Opinia komisji gospodarczej do w/w uchwały była pozytywna.
Głosowanie
11- za
2 – wstrzymujące
Przewodnicząca Rady Gminy -   stwierdzam, że Rada Gminy przyjęła w/w uchwałę do realizacji. 
( w zał. uchwała Nr XIX/178/2008).

10) Przewodnicząca Rady Gminy -  odczytała uchwałę  w sprawie sprzedaży nieruchomości 
wchodzących w skład gminnego zasobu nieruchomości położonych w obrębie Trzepowo
Radni uwag nie wnieśli.
Opinia komisji gospodarczej do w/w uchwały była pozytywna.
Głosowanie
11- za
1 – wstrzymujące
1- przeciw 
Przewodnicząca Rady Gminy -   stwierdzam, że Rada Gminy przyjęła w/w uchwałę do realizacji. 
( w zał. uchwała Nr XIX/179/2008).

11)Pani Maria Piotrowiak – Skarbnik Gminy -  przedstawiła uchwałę w sprawie zmian w budżecie 
gminy Przywidz na 2008 rok. Odczytała uzasadnienie dokonania zmian w budżecie na 2008 rok ( w 



zał.)
Radny Sławomir Plichta – dlaczego pominięto Pomlewo w zajęciach sportowych?
Skarbnik Gminy -  pracownik  merytoryczny ustalał w jakich sołectwach mają odbywać się zajęcia.
Wójt Gminy -  dodała, że w miesiącu sierpniu rozpoczęły się zajęcia sportowe. Osobom 
odpowiedzialną za zajęcia sportowe będzie dyrektor Szkoły Podstawowej w Pomlewie.
Innych uwag nie zgłoszono.
Opinie komisji społecznej i gospodarczej do w/w uchwały były pozytywne.
Przewodnicząca Rady Gminy -  poddała pod głosowanie w/w uchwałę.
Głosowanie:
11- za
1- przeciw
1- wstrzymujący .
Przewodnicząca Rady Gminy -  stwierdzam, że Rada Gminy przyjęła w/w uchwałę do realizacji. 
( w zał. uchwała Nr XIX/180/2008)

ad. 6 Zapytania i wnioski mieszkańców Gminy Przywidz.

1) Pan Robert Deja   – mieszkaniec Przywidza – zgłaszał prośbę w imieniu OSP o mapy 
wszystkich miejscowości w gminie Przywidz  z ulicami i numeracją domów. Brak mapy 
utrudnia strażakom dotarcie do pożaru, takie zdarzenie miało miejsce w Olszance.
Wójt Gminy -   ten temat zostanie załatwiony pozytywnie.

      2)   Pan Janusz Borkowski – mieszkaniec Przywidza
1. Czy  Radnym  Gminnym  znana  jest  wielkość  majątku  gminnego,  ilość  sprzedanego  
majątku gminnego (głównie nieruchomości), wielkość wpływu do budżetu Gminy Przywidz 
z tego tytułu, oraz w jaki sposób wpływy te zostały zagospodarowane?
2. Na dzisiejszej tj. XIX Sesji Rady Gminy uchwalono zmianę uchwały Nr V/35/2007 Rady 
Gminy Przywidz z dnia 28 lutego 2007 roku w sprawie zatwierdzenia Statutu Gminnego 
Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  w  Przywidzu,  w  związku  z  tym  uchwała  w  poprzednim 
brzmieniu  do  dnia  dzisiejszego  obowiązywała.  Chodzi  o  zapis,  że  Rada  Społeczna  jest 
ciałem pięcioosobowym. Skoro tak, to na mocy jakich przepisów prawnych została wybrana 
na członka tej Rady p. Małgorzata Dębska (jako siódmy członek ww Rady). Skoro uchwały 
Rady Gminy są łamane, to  po co Rada Gminy cokolwiek uchwala? Czy pozostałe uchwały 
też tak należy traktować?
3. 27.02.2008r. podczas obrad XIV Sesja Rady Gminy zadałem pytanie dot. szamba w OSP 
w Nowej Wsi Przywidzkiej. Pismem datowany na dzień 4 marca 2008 roku (a wysłany do 
mnie  i  otrzymanym przeze  mnie  znacznie  później)  Pani  Anna  Latowska  poinformowała 
mnie, że nie jest możliwa zabudowa zbiornika w miejscu przeze mnie sugerowanym (miejsc 
było wskazanych kilka z zastrzeżeniem, aby sprawdzić przepisy budowlane). Na moment 
składania  ww  pisma  nie  było  szambo  wykonane.  Jakiś  czas  temu  (ok.  
3 tygodni do miesiąca) szamba również nie było a wg informacji uzyskanych na miejscu 
odpływ  nieczystości  odbywa  się  do  starego,  dziurawego,  zanieczyszczającego  wody 
gruntowe szamba. 
Chcąc uniknąć plotek i pomówień zwracam się do Wójta Gminy z zapytaniami:

a. czy szambo zostało wykonane?
b. czy szambo jest szczelne?

Jeśli szamba nie ma to:
                 a. gdzie są pieniądze, które w zeszłym roku zostały przekazane na wykonanie szamba?

     b. kto odebrał wykonany remont?
     c. dlaczego korzysta się z instalacji odprowadzającej ścieki?

     4.Ostatnio powszechnie słyszy się o kolejnych przegranych sprawach sądowych poszczególnych 
podmiotów wchodzących w skład  Gminy Przywidz.  Każda  sprawa kosztuje  a  niektóre  
wyroki posiadają w swoim orzeczeniu również kwoty odszkodowań. Moje pytanie brzmi: 



kto zapłaci za wszystkie te przegrane procesy? Czy ktokolwiek poniósł konsekwencję za  
doprowadzenie  do  tych  rozpraw? Dlaczego nie  przygotowuje  się  ruchów kadrowych z  
zachowaniem prawa pracy?
5.. 23 sierpnia 2008 roku odbył się pokaz Letniego Kina i prelekcja 2 filmów sensacyjnych. 
Czy Gmina Przywidz w jakiejkolwiek formie finansowała to kino? Jeśli  tak,  to czy stać 
Gminę Przywidz na organizowanie kina letniego dla ok. 12 ludzi w tym również nieletnich? 
O nieletnich  wspominam dlatego,  że  filmy te  są  pełne  brutalności  i  wulgaryzmów.  Kto 
dokonywał selekcji w wyborze filmów i jakimi kryteriami się kierował?
6. W dziale 926 – kultura fizyczna i sport, rozdziale – zadania w zakresie kultury fizycznej i 
sportu  nastąpiło  zmniejszenie  dotacji  celowej  a  pozyskane  środki  w  kwocie  3000  zł 
przekazano na zatrudnienie instruktora sportu prowadzącego zajęcia sportowe dla dzieci na 
boiskach sołeckich. Chciałbym poinformować, że zajęcia w miesiącu sierpniu nie wszędzie 
się  odbyły wg harmonogramu opublikowanego na stronach internetowych.  W związku z 
czym pytam: czy wydatkowanie 3000 zł  na opłacenia instruktora dotyczą tylko miesiąca 
sierpnia, czy to dłuższy cykl zajęć? Gdzie jest opublikowany cykl dalszych zajęć na boiskach 
sołeckich? 
7. Proszę  o  informacji,  czy Pani  Anna Latowska jest  zatrudniona  w Urzędzie  Gminy w 
Przywidzu i na jakim stanowisku?

Na powyższe pytania proszą o odpowiedź na piśmie z zachowaniem ustawowych terminów. 
Radca  prawny  -   spory  prowadzone  przez  Gminę  mają  charakter  pracowniczy.  Aby  poprawić 
gospodarność i celowość wydatkowanych środków publicznych chciano  min. ograniczyć liczbę 
etatów obsługi i nauczycieli. Część sporów zakończyła się ugodą. Spory pracownicze nie pociągają 
opłaty  sądowej.  W  sytuacji,  kiedy  sąd  uzna,  że  roszczenie  jest  zasadne,  gmina  wypłaca 
odszkodowania,  dlatego,  że  jest  takie  prawo.  Nie  gmina  wnosi  sprawy,  tylko  pracownicy. 
Podejmowane czynności prawne nie zawsze skutkują z korzyścią dla gminy.
Pan Janusz Borkowski -   powiedział min., iż przygotowując się  do pewnych działań, trzeba to 
wykonać prawnie. Przykładem są nauczyciele, dyrektor GZOZ, któremu trzeba zapłacić 17 tys. zł 
odszkodowania.  Sposób  przeprowadzenia  zwolnień  powinien  być  przeprowadzony  prawidłowo, 
zgodny z prawem, tak aby nie było podstaw do odszkodowań.
Radca prawny -  wypowiedział się co do przeprowadzenia naboru na stanowisko dyrektora GZOZ. 
W tym zakresie nie było żadnych błędów. Natomiast sprawa odszkodowania dla dyrektora jest w 
toku.  Odszkodowanie  nie  dotyczy podniesionych w całości  roszczeń.  My nie  możemy nikomu 
zabraniać, aby wystąpił  do sądu nawet o 100 tys.  zł.  Dyrektor wystąpił  o 17 tys. zł,  natomiast 
sprawa nie jest zakończona.
Pani Maria Ścibek -   pytała o działalność firmy MARBIE w Marszewskiej Kolonii.  Czy firma 
działa legalnie? Czy działalność jest  zgodna z planem zagospodarowania przestrzennego?
Pani Skarbnik -   przeprowadzono kontrolę przez pracowników  Urzędu Gminy w firmie MARBIE. 
Nie czułam tam zapachów. Właściciel zobowiązał się do płacenia zaległości i już zaczął spłacać. 
Jeśli chodzi o prowadzenie działalności, to inne organy powinny się tym również zająć.
Wójt Gminy -  zauważyła, że zaniepokojeni mieszkańcy i sołtys  mogą również  powiadomić o tej 
działalności Wydział Ochronę Środowiska Urzędu Wojewódzkiego. Po Państwa zbiorowym piśmie, 
mogę skontaktować się z Wójtem z Kolbud  i razem podjąć działania w tej sprawie.
Pan Robert Deja -   pytał o budowę chodnika w kierunku osiedla 700-lecia, o jego lokalizację i 
przejście dla pieszych.
Przewodnicząca Rady Gminy -   zastępca wójta  na komisjach Rady szczegółowo informował o 
budowie chodnika , po prawej stronie – 92 m chodnika i 80 m z lewej strony, 22.08.- ogłoszenie 
przetargu, zadanie będzie wykonywane za 100 tys. zł, 15.09.- otwarcie ofert, 25.09 – podpisanie 
umowy. Całość budowy – ok. 600 tys. zł. 
Pan Janusz Borkowski -   apelował o poprawę bezpieczeństwa w gminie, o spowolnienie ruchu 
pojazdów.
Pan Jerzy Migas -   na posiedzeniu komisji, sprawa bezpieczeństwa była omawiana. Wójt Gminy 



zobowiązała się, że w tej sprawie będzie kontaktować się z Wojewódzkim Zarządem Dróg.
Przewodnicząca Rady Gminy -    bezpieczeństwo zapewnia się  również  oświetleniem ulic.  Jest 
nieoświetlony niebezpieczny zakręt na ulicę Skarpową.
Pan Janusz Borkowski -   czy są plany remontowe drogi wojewódzkiej Gdańsk – Kościerzyna? 
( budowa rond)
Wójt Gminy – zapraszam na posiedzenia komisji, gdzie szeroko omawiamy te tematy.. Spotykam 
się często z Dyrekcją  Zarządu Dróg Wojewódzkich. Prawdopodobnie realizacja  IV etapu budowy 
chodnika w Przywidzu nastąpi  w Iv kwartale,  natomiast   Zarząd Dróg nie  jest  zainteresowany 
budową ronda w Przywidzu, mimo że Gmina opracowała już korektę skrzyżowania na Egiertowo.

ad.7 Wnioski i oświadczenia radnych.
Radny Marian Sikora -  pytał o możliwość postawienia atrapy radaru.
Wójt Gminy -  myślimy również o tym.
Radna Stanisława Holza -   zaprosiła obecnych na dożynki gminne, które odbędą się w dniu 06 
września o godz. 15-tej w Suchej Hucie. 

ad.8.  Przewodnicząca  rady  Gminy  –  zakończyła  obrady  XIX  zwyczajnej  sesji  Rady  Gminy 
Przywidz, dziękując wszystkim za przybycie.

Na tym protokół zakończono.
Protokołowała:
Gabriela Pożoga


